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Jegyzőkönyv 

 

Készült a Magyar Rögbi Szövetség 2005. 05. 27-én megtartott Közgyűléséről. 

 

Jelen vannak:  mellékelt jelenléti ív alapján 

   

              

dr. Magyarovics Gyula: szeretettel köszöntöm a megjelenteket a mai rögbi Közgyűlésen. Ez 

a Közgyűlés több szempontból fontos mérföldkő a rögbi sport életében. Részben azért, mert 

ezen a Közgyűlésen a szokásos napirendeken kívül a következő négy évre tisztségviselőket is 

kell választani, másrészről azért, mert a következő elnökségnek egy olyan pénzügyi tervet 

terjesztettünk elő, amelyet nagyon fegyelmezetten kell végrehajtani ahhoz, hogy ne legyenek 

a jövőben anyagi és financionális nehézségei  a szövetségnek. Mielőtt rátérnénk a 

napirendekre, megállapítom, hogy a meghívott 14 szavazásra jogosult küldött közül 12 van 

jelen, így megállapítom, hogy a Közgyűlés  határozatképes. Előre be kellett jelenteni, hogy az 

egyes tagok részéről ki szavaz, és megkérem, hogy csak ők szavazzanak.  

A jegyzőkönyv vezetőjének javaslom Horváth Istvánnét megválasztani. Akinek más javaslata 

van, kérem jelezze. Amennyiben nincs, kérem, hogy a jelenlévők szavazzanak arról, hogy 

elfogadják-e Horváth Istvánnét jegyzőkönyvvezetőnek. 

 

Szavazás:   igen: 12  nem: -   tartózkodott: - 

Megállapítom, hogy a Közgyűlés egyhangúlag elfogadta Horváth Istvánnét 

jegyzőkönyvvezetőnek.  

 

Jegyzőkönyv hitelesítőnek javaslom Priskin Csabát és Harmat Ákost. Van-e más javaslat? 

Amennyiben nincs, aki egyetért azzal, hogy Priskin Csaba és Harmat Ákos legyenek a 

jegyzőkönyv hitelesítői, kérem szavazzanak. 

 

Priskin Csabával, aki egyetért? 

 

Szavazás:   igen: 11  nem: -   tartózkodott: 1 

Megállapítom, hogy a Közgyűlés egy tartózkodással elfogadta Priskin Csabát  jegyzőkönyv 

hitelesítőnek.  

 

Harmat Ákossal, aki egyetért? 

 

Szavazás:   igen: 11  nem: -   tartózkodott: 1 

Megállapítom, hogy a Közgyűlés egy tartózkodással elfogadta Harmat Ákost  jegyzőkönyv 

hitelesítőnek.  

 

Ezek után megkezdjük az érdemi munkát.  

Még egyszer köszöntök mindenkit, akik a körünkben megjelent. Különös tekintettel a 

Közgyűlésünkön először megjelent Stohl Andást, aki már nagyon rég rögbizett, és most 

örülünk, hogy bármilyen formában szerepet vállal a rögbi felvirágoztatásában és segít nekünk 

abban, hogy eredményesebben tudjuk a sportágunkat Magyarországon népszerűsíteni. A 

későbbiekben majd átadom neki a mikrofont, hogy néhány szót szóljon magáról, arról, hogy 

hogyan képzeli a magyar rögbiben a működését.  

 

A kiküldött meghívóban szereplő napirendi pontokat kell megszavaznunk. Akinek a napirendi 

pontokkal kapcsolatban bármilyen észrevétele, javaslata van, kérem jelezze. Amennyiben 

nincs, úgy szavazásra teszem fel a következő napirendi pontokat: 

 

Napirendi pontok: 
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1. A szövetség és az elnökség 2004. évi tevékenységéről szóló szakmai beszámoló 

jóváhagyása 

2. A szövetség 2004. évi pénzügyi tervének végrehajtásáról szóló beszámoló elfogadása 

3. A közhasznúsági jelentés elfogadása, annak részeként a számviteli törvény szerinti 

beszámoló (mérleg) elfogadása 
4. A 2005. évi pénzügyi terv (költségvetés) elfogadása 

5. A Felügyelő Bizottság beszámolója 

6. A szövetség új székhelyére vonatkozó Alapszabály-módosítás Közgyűlés által történő 

jóváhagyása. 

7. A Sporttörvénynek megfelelően a tisztségviselők (elnök, alelnök, elnökség, Felügyelő  

      Bizottság) visszahívása, a tisztségviselők megválasztása.  

8.   A szövetség tagjai által beterjesztett javaslatok (MRGSz. Alapszabály 19. § (3) bekezdés 

9. Egyebek: 

 

Aki az elhangzott napirendi pontokat  elfogadja, kérem szavazzon: 

 

Szavazás:   igen: 12  nem: -   tartózkodott: - 

Megállapítom, hogy a Közgyűlés  egyhangúlag elfogadta a napirendi pontokat.  

 

 

1./  napirendi pont: A szövetség és az elnökség 2004. évi tevékenységéről szóló szakmai 

beszámoló jóváhagyása 
 

dr. Magyarovics Gyula: a szakmai beszámoló kiment, az elnökség megvitatta és az elnökség 

jóváhagyásra javasolja a Közgyűlésnek. Hozzászólásokat várok a szakmai beszámolóval 

kapcsolatosan.  

Amennyiben nincsen hozzászólás, úgy szavazásra teszem fel a kérdést. Aki elfogadja a 

szövetség és az elnökség 2004. évi tevékenységéről szóló szakmai beszámolóját, az kérem 

kézfeltartással jelezze.  

 

Szavazás:   igen: 11  nem: -   tartózkodott: 1 

 

2005.05.27./1 sz. Közgyűlési Határozat 

A Magyar Rögbi Szövetség Közgyűlése  11 igen szavazattal és 1 tartózkodással elfogadta 

a  szövetség és az elnökség 2004. évi tevékenységéről szóló szakmai beszámolóját. 
 

2./ napirendi pont: A szövetség 2004. évi pénzügyi tervének végrehajtásáról szóló 

beszámoló elfogadása 

 

dr. Magyarovics Gyula: természetesen a szövetség 2004. évi pénzügyi tervét is megtárgyalta 

az elnökség, és a Felügyelő Bizottság kiegészítésével elfogadásra javasolja a Közgyűlésnek. 

Javaslom, hogy a 2-es és a 3-as napirendet egy pontban most tárgyaljuk, tekintettel, hogy 

egyrészről egy pénzügyi terv végrehajtásáról van szó, másrészről pedig a közhasznúsági 

jelentésünkről is szó van, amely szorosan összefügg. Megkérdezem Kasnyik János urat, a 

Felügyelő bizottság elnökét, hogy van-e kiegészíteni valója a kiküldött írásos anyaghoz.  

 

Kasnyik János: kiegészíteni nem kívánom az írásban kiküldött jelentésemet, javaslom, hogy 

az ötödik napirendi ponttal együtt – a 2005. évi pénzügyi tervet is – és a közhasznúsági 

jelentést is fogadja el a Közgyűlés. Ha kérdés van, szívesen válaszolok, de az írásos anyag 

részletesen mindent tartalmaz.  

 

dr. Magyarovics Gyula: ha bárkinek, bármilyen észrevétele, kérdése lenne a pénzügyi terv 

végrehajtásával kapcsolódó beszámolóhoz, vagy a közhasznúsági jelentéshez, kérem jelezze 

most.  

Amennyiben nincs, akkor a napirendek sorrendjében teszem fel szavazásra. 
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Aki elfogadja a szövetség 2004. évi pénzügyi tervének végrehajtásáról szóló beszámolót, 

kérem szíveskedjék jelezni.  

 

Szavazás:   igen: 10  nem: -   tartózkodott: 2 

 

2005.05.27./2 sz. Közgyűlési Határozat 

A Magyar Rögbi Szövetség Közgyűlése 10 igen szavazattal és 2 tartózkodással elfogadta 

a  szövetség 2004. évi pénzügyi tervéről  szóló beszámolót. 
 

3./ napirendi pont: A közhasznúsági jelentés elfogadása 

 

dr. Magyarovics Gyula: aki elfogadja a közhasznúsági jelentést, kérem szíveskedjék 

szavazni.  

Szavazás:   igen: 9  nem: -   tartózkodott: 3 

 

2005.05.27./3. sz. Közgyűlési Határozat 

A Magyar Rögbi Szövetség Közgyűlése 9 igen szavazattal és 3 tartózkodással elfogadta a  

szövetség közhasznúsági jelentését. 

 

4./ napirendi pont: 2005. évi pénzügyi terv (költségvetés) elfogadása 

 

dr. Magyarovics Gyula: tájékoztatom a Közgyűlést, hogy az elnökség a 2005. évi pénzügyi 

tervet is megtárgyalta és a Közgyűlésnek elfogadásra javasolja. Itt azonban szeretném, ha 

valóban elfogadnánk a Felügyelő Bizottság elnökének a javaslatát, tekintettel arra, hogy az ő 

beszámolójában a tervezésre és a végrehajtásra vonatkozóan is esetleg kaphatunk 

információkat, mielőtt ezt a napirendet tárgyaljuk, illetve kiegészítését az írásos anyaghoz.  

 

Kasnyik János:  nem kívánok kiegészítést tenni az írásos anyaghoz, a pénzügyi tervet is 

javaslom elfogadni.  

 

dr. Magyarovics Gyula: az elnökségben, amikor ezt a kérdést tárgyaltuk, akkor a Felügyelő 

Bizottság elnöke készített egy összehasonlító táblázatot a terv és a tényadatokra vonatkozóan, 

egyrészről a 2004. évi pénzügy terv végrehajtásához, másrészről pedig a 2005. évi pénzügyi 

tervhez is. Amelyből megállapítható volt az, hogy egyre nagyobb gyakorlatot tudunk szerezni 

a pénzügyi tervezésben, és egyre pontosabban el tudjuk találni a tényszámokat. Ennek 

fényében is, azon túlmenően is, hogy a gazdálkodásunkra kifogások nem merültek fel, a 2005. 

évi pénzügyi tervet az elnökség a Közgyűlésnek elfogadásra javasolja.  

Akinek a 2005. évi pénzügyi tervhez bármilyen észrevétele lenne, azt kérem jelezze most. 

Amennyiben nincs, szavazásra teszem fel a kérdést. 

Aki elfogadja a beterjesztettel egyezően a 2005. évi pénzügyi tervet, kérem kézfeltartással 

jelezze:  

  

Szavazás:   igen: 10  nem: -   tartózkodott: 2 

 

2005.05.27./4. sz. Közgyűlési Határozat 

A Magyar Rögbi Szövetség Közgyűlése 10 igen szavazattal és 2 tartózkodással elfogadta 

a  szövetség 2005. évi pénzügyi tervét (költségvetését). 

 

5./  napirendi pont: A Felügyelő Bizottság beszámolója 

 

dr. Magyarovics Gyula: aki a Felügyelő Bizottság itt megjelent elnökéhez kérdést kíván 

intézni, azt most tegye meg. 

Mivel kérdés, észrevétel nem érkezett,  aki elfogadja a Felügyelő Bizottság beszámolóját a 

kiküldöttel egyezően, az kézfeltartással szavazzon: 

 

Szavazás:   igen: 11  nem: -  tartózkodott: 1 
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2005.05.27./5 sz. Közgyűlési Határozat 

Magyar Rögbi Szövetség Közgyűlése 11 igen szavazattal és 1 tartózkodással elfogadta a 

Felügyelő Bizottság beszámolóját. 

 

6./  napirendi pont: A szövetség új székhelyére vonatkozó Alapszabály-módosítás 

Közgyűlés által történő jóváhagyása. 

 

dr. Magyarovics Gyula: technikai jellegű napirendhez érkeztünk, tekintettel arra, hogy a 

szövetségek mindegyikének a régi székhelyét el kellett hagynia, és az új székházba költözött, 

ezért Alapszabályt kell módosítanunk. Az alapszabály tartalmazza a székhely megnevezését, 

ezért át kell vezetni, a régi címet töröljük és javasoljuk, hogy az új székhely: 1146 Budapest, 

Istvánmezei út 1-3. kerüljön be. Aki a javasolt Alapszabály módosítással egyetért, kérem 

kézfeltartással jelezze.  

 

Szavazás:   igen: 10  nem: -  tartózkodott: 2 

 

2005.05.27./6. sz. Közgyűlési Határozat 

Magyar Rögbi Szövetség Közgyűlése 10 igen szavazattal és 2 tartózkodással elfogadta az 

Alapszabály módosítását.  

 

7./  napirendi pont: A Sporttörvénynek megfelelően a tisztségviselők (elnök, alelnök,   

elnökség, Felügyelő Bizottság) visszahívása, a tisztségviselők megválasztása.  

 

dr. Magyarovics Gyula: az egyik legfontosabb napirendhez érkeztünk, tisztségviselőket 

fogunk választani, tekintettel arra, hogy lejárt a korábban megválasztott tisztségviselők 

mandátuma. Elnököt, alelnököket, elnökségi tagokat és Felügyelő Bizottságot is kell 

választanunk.  

Az elnökség előkészítette a tisztségviselő választást, azzal, hogy Jelölő Bizottságot állított fel. 

A Jelölő Bizottság elnöke Jakab Tamás volt, aki megkereste a tagokat, és a jelöléseket 

összegyűjtötte az egyes tisztségviselőkre vonatkozóan.  

Egyes tisztségviselők megválasztásánál titkosan kell szavazni, hiszen az Alapszabály ezt írja 

elő, ezért Szavazatszámláló Bizottságot kell választanunk. Három főt kell választanunk, ezért 

javaslom a Szavazatszámláló Bizottságba Vida Szűcs Lajost, Gyolcsos Ferencet és Neuzer 

Andrást. Megkérdezem, hogy van-e más javaslat: 

Amennyiben nincs, aki egyetért azzal, hogy Vida Szűcs Lajos a Szavazatszámláló Bizottság 

tagja legyen, kérem szíveskedjék jelezni.  

 

Szavazás:  igen: 11   nem: -  tartózkodott: 1 

Megállapítom, hogy Vida Szűcs Lajost a Közgyűlés megválasztotta a Szavazatszámláló 

Bizottság tagjává. 

 

Aki egyetért azzal, hogy Gyolcsos Ferenc a Szavazatszámláló Bizottság tagja legyen, kérem 

szíveskedjék jelezni.  

 

Szavazás:  igen: 11   nem: -  tartózkodott: 1 

Megállapítom, hogy Gyolcsos Ferencet a Közgyűlés megválasztotta a Szavazatszámláló 

Bizottság tagjává. 

 

Aaki egyetért azzal, hogy Neuzer András a Szavazatszámláló Bizottság tagja legyen, kérem 

szíveskedjék jelezni.  

 

Szavazás:  igen: 12   nem: -  tartózkodott: - 

Megállapítom, hogy Neuzer Andrást a Közgyűlés megválasztotta a Szavazatszámláló 

Bizottság tagjává. 
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dr. Magyarovics Gyula: átadom a szót Jakab Tamásnak, a Jelölő Bizottság elnökének, 

milyen tisztségekre, milyen jelöltek érkeztek. A választás sorrendje a következőképpen 

történik. Először elnököt választ a Közgyűlés. Ezt követően alelnököt, vagy alelnököket. Ezt 

követően elnökségi tagokat, majd pedig Felügyelő Bizottsági tagokat választunk. Az elnökség 

9 főből áll. Az elnökségnek tagja az elnök, az alelnök, vagy alelnökök és a tagok.  

 

Jakab Tamás: Tisztelt Közgyűlés! A beérkezett javaslatok részben írásos úton, részben 

szóbeli úton jöttek hozzám.  

Elnöknek egy javaslat érkezett:   Fehérvári Tamás.  

Alelnöknek három javaslat érkezett:   Stohl András,  

dr. Magyarovics Gyula és  

Vida Szűcs Lajos.  

Elnökségi tagoknak jelölték:    Neuzer Andrást,  

Tóth Istvánt,  

Tóth Sándort,  

Harmat Ákost,  

Mátay Balázst,  

Gyolcsos Ferencet,  

Priskin Csabát és  

Lukács Csabát.  

Ez 11 fő. Mivel az elnökség maximum 9 fő lehet, ezért megkérlek benneteket, gondoljátok át 

a jelölőlistára felkerülő neveket.  

 

dr. Magyarovics Gyula: az elnökségben minden klubot csak egy fő képviselhet, ez a 

jogszabályi előírás, ezért fontos, hogy ki milyen klub képviseletében került a jelölőlistára.  

 

Fehérvári Tamás  - Pécsi Indiánok 

Stohl András   - Jetik  

Vida-Szűcs Lajos  - Szentes 

dr. Magyarovics Gyula - Zalaegerszeg 

Mátai Balázs   - Székesfehérvár 

Gyolcsos Ferenc  - Gyöngyös 

Priskin Csaba   - Medvék 

Lukács Csaba   - Békéscsaba 

Harmat Ákos   - Elefántok  

Tóth István   - Elefántok 

Neuzer András  - Esztergom 

Tóth Sándor   - Százhalombatta 

 

Harmat Ákos: megköszönném a jelölést, de bejelentem, hogy visszalépek.  

 

Első körben elnököt kell választanunk, mivel egyetlen jelölés érkezett, lehet nyílt szavazással 

döntenünk. Aki egyetért azzal, hogy a Magyar Rögbi Szövetség elkövetkezendő négy évében 

Fehérvári Tamás legyen az elnök, kérem kézfeltartással szavazzon: 

 

Szavazás:   igen: 9  nem: -  tartózkodott: 3 

 

2005.05.27./7. sz. Közgyűlési Határozat 

Magyar Rögbi Szövetség Közgyűlése 9 igen szavazattal és 3 tartózkodással 

megválasztotta Fehérvári Tamást a szövetség elnökének. 

 

Alelnöknek hárman jelölés érkezett. Itt titkos szavazást kell tartanunk, és aki az 50 % + 1 

szavazatot megkapja, az lesz alelnök. Mielőtt ebben a kérdésben döntenénk, azt kérem, hogy 

először arról döntsünk, hogy a Magyar Rögbi Szövetségnek hány alelnöke legyen. Az 

előterjesztés szerint három főre érkezett jelölés.  
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László Csaba: javaslom, hogy a három név szerepeljen a jelölőlistán. 

 

dr. Magyarovics Gyula: szeretném megkérdezni, hogy az itt jelenlévők javasolnak-e bárki 

mást még alelnöknek:  

 

Neuzer András: szeretném kérni, hogy a jelöltek pár szóban mondják el, mit kívánnak tenni 

a magyar rögbi érdekében alelnökként. Más javaslatom nincs.  

 

dr. Magyarovics Gyula: a jelöltek közül kettőt nagyon régóta és jól ismertek, ezért csak 

Stohl Andrásnak adnám át a mikrofont, köszönöm, hogy elfogadta a meghívásunkat és 

vállalta azt, hogy jelöltként részt vesz a Közgyűlésen. Reméljük, hogy megválasztása esetén 

alelnökként képviseli a Magyar Rögbi Szövetséget.  

 

Stohl András: szeretettel köszöntök mindenkit. Tényleg megöregedtünk, mert már alig van 

olyan sporttársam, akivel régen itt játszottam. 1981-től 86-ig játszottam a BEAC-ban, 

válogatott is voltam, bár akkor még csak 9 csapat volt. Általában a BEAC-ból kerültek ki a 

válogatott játékosok. 1984-ben én voltam az év játékosa, akkor azért volt nagy dicsőség 

megszerezni egy ilyen címet, mert akkor még mi játékosok szavaztuk meg, hogy ki a legjobb 

közülünk. Én eléggé eltávolodtam a rögbitől, de soha nem tagadtam meg. Ahol lehetett, ott 

mindig elmondtam, hogy a legszebb 4-5 év volt az életemben sport vonatkozásban, amit ott 

eltöltöttem. Amikor megkerestetek, akkor kifejezetten örültem, és megpróbálok majd eleget 

tenni az elvárásnak, amennyiben alelnök lehetek. Nagyon régen nem láttam rögbi meccset. 

Azt vállalom, vagy ígérhetem nektek és az egész magyar rögbi sportnak, hogy amennyiben 

lehetőségem van, akkor mindenhol megpróbálom hangoztatni, hogy ez a sport 

Magyarországon létezik, remélhetőleg itthon fejlődőben van, márpedig azért is, mert régen 

csak 9 csapat volt, most pedig jóval több van. Amint hallottam, a rögbi egyik legnagyobb 

nemzete is képviselteti magát a magyar rögbi sportban, hiszen van egy szövetségi 

kapitányunk, és nagyon sajnálom, hogy én nem lehetek a játékosa, nagyon szívesen játszanék 

az ő keze alatt is. Sanyikával beszélgettünk, aki nekem nagy ellenlábasom volt, hiszen ő is 9-

es volt akkor, amikor én játszottam, meghívott, hogy menjek le az öregfiúkhoz egy kicsit 

játszani, azt hiszem, hogy le fogok menni. Féltem az arcomat, meg a kecskemétiektől tartok, 

mert egyszer összetörtek, de remélem, hogy helyt tudok majd állni. Ha megkapom az alelnöki 

címet, meg kell próbálni erre komolyabb hangsúlyt fektetni, hogy ha van egy torna, vagy egy 

olyan megmutatkozási lehetőségünk, akkor én ott tudjak lenni, ezáltal remélhetőleg egy 

picivel nagyobb média figyelmet tudunk szentelni a magyar rögbi sportnak. Előre rúgjuk a 

tojáslabdát és passzoljuk hátra, de azért haladjunk előre. Köszönöm szépen.  

 

Michael Cowan: van-e valami elképzelése arról, hogy az amerikai futballt és a rögbit 

valahogy megkülönböztessük, különös tekintettel arra, hogy az ismert amerikai futball 

nyomul Magyarországon, 5000 néző is volt a legutóbbi összecsapásukon.  

 

Stohl András: Azt gondolom, hogy egy nagy show az amerikai futball, nem akarom elvitatni 

a sportértékét annak a sportágnak sem, viszont nagyon alkalmas arra, hogy el lehessen adni, 

hihetetlenül nagy biznisz. Nálunk Árpa Attila foglalkozik ezzel, ő az éllovasa ennek a 

sportnak, aki nagyon okosan meg tudja lovagolni azokat a lehetőségeket, amiket a média szán 

neki. Bizonyos szempontból hátrányban vagyunk velük, mert ők látványosabbak sisakkal, 

kitömött ruházattal, pom-pom lányokkal, amire én nem is szeretném, ha a magyar rögbi sport 

erre felé tendálna. Megpróbálunk mindent, de nem tudom, hogy fel tudjuk-e venni a versenyt 

az amerikai futballal, igyekezni fogunk. Kecskeméten, ahol lent voltam nem régen, 

kezdeményezések vannak, hogy iskolákban elkezdődhessen a rögbi oktatás. Nekünk nem 

feltétlenül showt kell csinálnunk, hanem meg kell próbálni minél nagyobb alapbázist elérni.  

 

dr. Magyarovics Gyula: tudjuk, hogy itt az oktatás több, mint 7-8 éve zajlik a magyar 

rögbiben és elég jó eredményeket értünk el. Most vasárnap az U-18 válogatottunk az EB 

döntőbe való bekerülésért játszik Ausztria csapatával. 2-3 héttel ezelőtt pedig a magyar 7-es 

női válogatott első hivatalos nemzetközi mérkőzéseit játszotta egy EB-n, ahol 6. helyezést 
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érték el a lányok. Átlag életkorukat tekintve 18 éves korban vannak. Hallatlan ígéretes jövő 

előtt állnak. Felkészítésükben Gyolcsos Ferenc és Tóth Sándor elévülhetetlen érdemeket 

szereztek. Tehát haladunk előre, vannak igen látványos sikereink is.  

 

Vida Szűcs Lajos: az elnökséggel szóbeszéd útján megkerestek, de remélem, hogy soha nem 

lesz a szövetség olyan helyzetben, hogy pénzügyileg rám legyen szükség, egyszer azt hiszem 

megtettem a kötelességemet, ellenben most újból beléptem a nemzetközi képviseletbe és 

valahányszor meglát valaki, azzal köszönt, hogy Jó napot elnök úr! Akkor következik egy kis 

magyarázkodás, hogy bocs, de én nem az vagyok, stb. Ilyen szempontból egy kicsit segítene 

rajtam, ha egy Gyula kenyerét el nem vevő alelnöki posztra megválasztanátok.  

 

dr. Magyarovics Gyula: ismerjük azt, hogy Vida Szűcs Lajos az elmúlt évtizedekben milyen 

munkát végzett a magyar rögbi érdekében, mind hazai, mind nemzetközi szinten. 

Elévülhetetlen érdemeket szerzett, mindenképpen javaslom és támogatom az ő alelnökségét.  

A magam részéről pedig, amit eddig is végeztem ezt a munkát szeretném tovább folytatni. 

Gyakorlatilag a főtitkárunkkal közösen a napi operatív ügyek és közvetlen döntések 

meghozatalát végeztem eddig. Szigorúan felügyeltem a költségvetés végrehajtását és 

betartását. Számtalan olyan döntést hoztam meg, amely segített abban, hogy ma is létezzen a 

magyar rögbi. Számtalanszor kerültünk olyan helyzetbe, ahol stratégiai jelentőségű döntést 

kellett a napi munka szintjén hozni, ezt vállalom a jövőben is. Megpróbálom mederben tartani 

a magyar rögbi hajóját.  

 

Kérdés van-e az alelnökjelöltek felé? 

Amennyiben nincs, úgy megkezdjük az alelnökökre a titkos szavazást. A szavazatok 50 %+1 

kell, hogy valaki alelnök lehessen. Megkérem a Szavazatszámláló Bizottságot, hogy ossza ki 

a szavazó cédulákat.  

 

dr. Magyarovics Gyula: a Szavazatszedő Bizottság elvégezte munkáját, megkaptam a 

kiértékelt szavazatokat, melyek a következők: 

 

Vida Szűcs Lajos:  12 igen szavazat  

Stohl András:   11 igen szavazat  

dr. Magyarovics Gyula:  8 igen szavazat  

 

2005.05.27./8. sz. Közgyűlési Határozat 

Magyar Rögbi Szövetség Közgyűlése 12 igen szavazattal Vida Szűcs Lajost, 11 igen 

szavazattal Stohl Andrást és 8 igen szavazattal dr. Magyarovics Gyulát  megválasztotta 

a szövetség alelnökének. 

 

dr. Magyarovics Gyula: a szövetségnek van egy elnöke, három alelnöke, és még meg kell 

választanunk 5 elnökségi tagot.  

 

Jakab Sándor: a Jelölő Bizottság elnökségi tagnak javasolja a következőket: 

Neuzer András, Tóth Sándor, Mátay Balázs, Lukács Csaba, Priskin Csaba, Tóth István, 

Gyolcsos Ferenc. A hét jelöltből öt kerülhet be az elnökségbe.  

 

dr. Magyarovics Gyula: azok a jelöltek, akik még nem voltak tagjai az elnökségnek, kérem 

néhány szóban beszéljenek arról, hogy mit kívánnak az elnökségi tagságukkal képviselni.  

 

Mátay Balázs: köszöntök mindenkit. Igazából én is ilyen médiába jövő, menő ember vagyok, 

mint az András, csak az én fejemet nem ismerik olyan széles körben, mint az övét. Azt a 

kapcsolatrendszert, akár marketing vonalon, akár más sportágban szerzett vezetői 

tapasztalatomat, akár a média által szerzett igen erőteljes vonalaimat, amik természetesen 

túlnőnek a régió, Fehérvár határain, azokat én úgy gondoltam, hogy igen csak eredményesen 

lehet hasznosítani az egész rögbis közvélemény javára. Erőteljesen tudnám segíteni azt a fajta 

médiában történő előrenyomulását és talán a marketing vonalon is  történő előrenyomulását a 
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szövetségnek, ami azt hiszem elengedhetetlenül szükséges ahhoz, hogy ez a sportág valóban 

kilépjen abból az árnyékból, ami eléggé rávetődik mind a mai napig. A szponzorok is úgy 

figyeljenek oda erre a sportágra, ahogy azt véleményem szerint megérdemli. Köszönöm.  

 

Tóth István: Szeretettel köszöntök mindenkit. Gondolom, mindenki ismer, azt a röpke 15 

évet, amit a rögbiben töltöttem nem kell se bemutatnom, se megmagyaráznom. Semmit nem 

mondok, semmit nem ajánlok, csak a munkámat. Aki ismer az tudja, hogy amibe belenyúlok, 

azt szívvel-lélekkel csinálom a legjobb tudásom szerint. Ezt szeretném folytatni.  

 

dr. Magyarovics Gyula: Kiosztásra kerülnek a szavazólapok, a 7 jelölt közül az az öt 

személy lesz az elnökség tagja, aki megkapja a jelenlévők 50 % + 1 szavazatát. Titkos 

szavazás lesz. Érvényes akkor a szavazat, ha a szavazócédulán 5, vagy annál kevesebb név 

van aláhúzva. Az Alapszabály szerint a versenyrendszerben szereplő csapatok 1-1 képviselője 

lehet az elnökség tagja.  

 

A Szavazatszámláló Bizottság összesítette a szavazatokat, melyek alapján a következő 

eredmény született: 

 

Nauzer András 12 igen szavazat 

Priskin Csaba  10 igen szavazat 

Tóth Sándor  10 igen szavazat 

Tóth István    8 igen szavazat 

Mátay Balázs    8 igen szavazat 

Gyolcsos Ferenc   6 igen szavazat 

Lukács Csaba    1 igen szavazat 

 

2005.05.27./9. sz. Közgyűlési Határozat 

Magyar Rögbi Szövetség Közgyűlése 12 igen szavazattal Neuzer Andrást, 10 igen 

szavazattal Priskin Csabát és Tóth Sándort, 8 igen szavazattal Tóth Istvánt és Mátay 

Balázst  megválasztotta a szövetség elnökségi tagjának.  

 

dr. Magyarovics Gyula: gratulálunk a Magyar Rögbi Szövetség új elnökségi tagjainak.  

Következő feladatunk a Felügyelő Bizottság megválasztása. Mivel a három helyre három 

jelölt van, ezért lehetőség van a nyílt szavazásra. Aki egyetért azzal, hogy a Felügyelő 

Bizottságot nyílt szavazással válasszuk, kérem szavazzon. 

 

Szavazás:   igen: 11  nem: 1  tartózkodott: - 

Megállapítom, hogy a Felügyelő Bizottság tagjait a Közgyűlés nyílt szavazással választja 

meg. 

 

Jakab Tamás: A Felügyelő Bizottság tagjaira a következő jelölések érkeztek: 

Elnöknek javasolják   Kasnyik Jánost,  

Tagoknak    Csernus Anitát és  

Jakab Tamást. 

 

dr. Magyarovics Gyula: Aki egyetért azzal, hogy Kasnyik János legyen a Felügyelő 

Bizottság elnöke, kérem kézfeltartással szavazzon: 

 

Szavazás:      igen: 12  nem: -  tartózkodott: - 

 

2005.05.27./10. sz. Közgyűlési Határozat 

Magyar Rögbi Szövetség Közgyűlése 12 igen szavazattal Kasnyik Jánost megválasztotta 

a Felügyelő Bizottság elnökének.  

 

Aki egyetért azzal, hogy Csernus Anita a Felügyelő Bizottság tagja legyen, kérem 

kézfeltartással szavazzon: 
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Szavazás:      igen: 12  nem: -  tartózkodott: - 

 

2005.05.27./11. sz. Közgyűlési Határozat 

Magyar Rögbi Szövetség Közgyűlése 12 igen szavazattal Csernus Anitát megválasztotta 

a Felügyelő Bizottság tagjának. .  

 

Aki egyetért azzal, hogy Jakab Tamás a Felügyelő Bizottság tagja legyen, kérem 

kézfeltartással szavazzon: 

 

Szavazás:      igen: 12  nem: -  tartózkodott: - 

 

2005.05.27./12. sz. Közgyűlési Határozat 

Magyar Rögbi Szövetség Közgyűlése 12 igen szavazattal Jakab Tamást megválasztotta a 

Felügyelő Bizottság tagjának.  

 

dr. Magyarovics Gyula: Gratulálok a megválasztott Felügyelő Bizottság elnökének és 

tagjainak.  

 

8./ napirendi pont:  nem érkezett javaslat 

 

9./ napirendi pont: nincs javaslat 

 

dr. Magyarovics Gyula: Megállapítom, hogy a mai Közgyűlés elvégezte a kitűzött munkát 

és köszönöm a tagságnak, hogy aktívan képviseltette magát ezen a mai Közgyűlésen, és 

azokat a fontos döntéseket meghoztuk, amelyek a következő négy évre meghatározzák 

alapjaiban a szövetség működését. Megkérem a megválasztott elnökséget, hogy egy rövid 

alakuló ülésre maradjon még. Ezzel a Közgyűlést bezárom.  

 

     K.m.f. 

 

        . ……………………….   

dr. Magyarovics Gyula sk 

         levezető elnök 

Jegyzőkönyvet készítette: 

 

    ………………………… 

        Horváth Istvánné sk 

 

Jegyzőkönyv hitelesítők: 

 

 

    ………………………… 

     Priskin Csaba sk 

 

 

    …………………………. 

     Harmat Ákos sk 


